



18-19/02/2017

Date: 17.02.2017

Time: 11.40

Bulletin # 05

Document: 21a

From: The Organising Committee
To: All Competitors
Cc: The Stewards of the Meeting
The Clerk of the Course
The Secretary of the Meeting
The Chief Timekeepers



CLASSIC uniquement

REGLEMENT Point 20.3.4

L'équipage n'encourt aucune pénalisation pour avance si l'heure d'entrée de la voiture dans la zone de contrôle correspond au déroulement **de la minute idéale** des 30 secondes idéales de pointage ou **de celle qui la précède** des 30 secondes qui les précèdent. L'équipage n'encourt aucune pénalisation pour retard si l'heure de présentation du carnet au commissaire concerné correspond au déroulement des 30 secondes idéales de pointages **de la minute idéale de pointage**.

Exemple : Un équipage devant passer à un contrôle de 18h58 sera considéré à l'heure si le pointage a été effectué entre **18h58'00 et 18h58'59"**. 18h58'00 et 18h58'29" celui devant passer à 18h58'30" sera considéré à l'heure si le pointage a été effectué entre **18h58'30" et 18h58'59"**

Classic enkel

20.3.4. Een team krijgt geen straf voor vroegtijdig aanmelden als het team zich aanmeldt in **de minuut** de 30 seconden voorafgaande aan het ideale uur.

Voorbeeld: een team moet zich aanmelden om 18u58 en dat gaat van 18u58'00 tot 18u58'29". Let op want vanaf 18.58'30" tot 18.58'59, is het aanmeldingstijdstip 18.58'30 in dit geval.



Classic Only

20.3.4. Crews won't get any penalties for being early as long as the entry time of the car in the control area corresponds to the 30 seconds of the ideal check-in time or to the 30 seconds before it **minute before it**. Similarly, crews are not penalised for being late as long as the moment the time card is handed in to the marshals corresponds to the 30 seconds of the ideal check-in time.

Example: A crew that should be controlled for 18h58 will be considered on time if the stamping happens between **18h58'00 and 18h58'59"** 18h58'00 and 18h58'29". The one who should be being controlled at 18h'58'30" will be considered on time if the stamping happens between 18h58'30" and 18'58'59".